

Date: 6/5/2019

التاريخ: 6/5/2019

**Boursa Kuwait** 

State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت دولة الكويت

Attn: Mr. Khaled Abdul Razaq Al Khaled

**Chief Executive Officer** 

عناية السيد/ خالد عبد الرزاق الخالد الرئيس التنفيذي

Re: Amwal International Investment Company ("Amwal") Results of Board Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة أموال الدولية للاستثمار ("اموال")

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Reference to the subject above, and in-line with Article 4-1-1 of Rule Book 10 (Transparency and Disclosure), kindly note that the Board of Directors of Amwal held a meeting on Monday 6<sup>th</sup> May 2019 at 3 pm and has approved the financial statements for the period ended 31 March 2019.

Further, please find attached the financial results' Form for the Company.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه والى احكام مادة 4-1-1 من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية)، نحيطكم علما بأن مجلس إدارة أموال قد اجتمع يوم الاثنين الموافق 6 مايو 2019 الساعة 3 بعد الظهر وقد تم اعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2019.

كما تجدون مرفق النموذج الخاص بالبيانات المالية للشركة.

Best regards,

Syed Akbar Bokhari

**Chief Executive Officer** 



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

سيد أكبر بخاري

الرئيس التنفيذي

# Quarterly Financial Statement Results Form (Q1) Kuwaiti Company (KWD)

نموذج نتائج البيانات المالية المرحلية (الربع الأول) الشركات الكويتية (د.ك.)

Financial Quarter Ended on	31 مارس 2019	الفترة المرحلية المنتهية في
----------------------------	--------------	-----------------------------

Company Name	اسم الشركة
Amwal international investment company (K.S.C.P)	شركة أموال الدولية للإستثمار (ش.م.ك.ع)
Board of Directors Meeting Date	تاريخ اجتماع مجلس الإدارة
06-May-2019	

التغيير (%)	الربع الأول المقارن	الربع الأول الحالي	
التعيير (۱۸)	First Quarter	First Quarter	البيان
Change (0/)	Comparative Period	Current Period	Statement
Change (%)	31/03/2018	31/03/2019	
68%	174,407	293,106	صافي الربح/الخسارة الخاص بمساهمي الشركة الأم Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company
67%	0.97	1.62	ربحية/خسارة السهم الأساسية والمخففة (فلس) Basic & Diluted Earnings per Share (fils)
1%	11,356,082	11,489,001	الموجودات المتداولة Current Assets
3%	25,349,731	26,082,613	إجمالي الموجودات Total Assets
96%	395,715	777,325	المطلوبات المتداولة Current Liabilities
104%	679,094	1,383,246	إجمالي المطلوبات Total Liabilities
2%	17,459,240	17,886,868	إجمالي حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم Total Equity attributable to the owners of the Parent Company
28%	1,079,559	1,383,043	إجمالي الإيرادات التشغيلية Total Operating Revenue
17%	436,282	478,461	صافي الربح (الخسارة) التشغيلية Net Operating Profit (Loss)
(19%)	(19%)	(16%)	أرباح (خسائر) مرحلة/ رأس المال المدفوع Retained Profit (Loss) / Paid-Up Share Capital



Increase/Decrease in Net Profit/(Loss) is due to	سبب ارتفاع/انخفاض صافي الربح/الخسارة
The increase in the net profit is primarily due to the increase in unrealized gain on financial assets of KD 192,729.	يعود سبب الرئيسي في ارتفاع صافي الأرباح الى زيادة الارباح غير محققة من موجودات مالية و البالغة 192،729 دك.
Total Revenue realized from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي الايرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ د.ك.)
Total revenues realized from dealing with related parties amounting to KD 13,000.	بلغ إجمالي الايرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة المبلغ 13,000 د. ك
Total Expenditures incurred from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ د.ك.)
Total expenditures incurred from dealing with related parties amounting to KD 15,994.	بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات صلة مبلغ 15,994 د. ك

ختم الشركة	التوقيع	المسمى الوظيفي	الاسم
Seal به Seal	Signature	Title	Name
K.S.C.P * O	Zoular.	الرئيس التنفيذي CEO	سيد أكبر بخاري Syed Akbar Bokhari

Auditor Report Attached

• مرفق تقرير مراقب الحسابات

# Deloitte.

ديلويت وتوش الـوزان وشــركــاه

شارع أحمد الجابر، الشرق مجمع دار العوضي - الدور السابع والتاسع ص.ب : 20174 الصفاة 13062

+965 2240 8844 - 2243 8060 : +965 2240 8855 - 2245 2080 : فاكس : www.deloitte.com

شركة أموال الدولية للاستثمار ش.م.ك.ع.

دولة الكويت

تقرير عن مراجعة المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة إلى حضرات السادة أعضاء مجلس الإدارة

المقدمة

لقد راجعنا بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع المرفق لشركة أموال الدولية للاستثمار ش.م.ك.ع. ("الشركة الأم") وشركاتها التابعة ("المجموعة") كما في 11 مارس 2019، وبيانات الربح أو الخسارة، والربح أو الخسارة والدخل الشامل الأخر، والتغيرات في حقوق الملكية والتدفقات النقية المرحلية المكثفة المجمعة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية بذلك التاريخ. إن إدارة الشركة الأم هي المسؤولة عن إعداد وعرض هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي 34 "التقارير المالية المرحلية". إن مسؤوليتنا هي إبداء استنتاج حول هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة استندا إلى مراجعتنا.

### نطاق المراجعة

لقد تمت مراجعتنا وفقاً للمعيار الدولي المتعلق بمهام المراجعة 2410 "مراجعة المعلومات المالية المرحلية من قبل مراقب الحسابات المستقل للمنشأة". إن أعمال مراجعة المعلومات المالية المرحلية تتضمن توجيه استفسارات بصفة رئيسية إلى الأشخاص المسؤولين عن الأمور المالية والمحاسبية وتطبيق إجراءات تحليلية وإجراءات مراجعة أخرى. إن المراجعة أقل إلى حد كبير في نطاقها من التدقيق الذي يتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية، وبالتالي فهي لا تمكننا من الحصول على تأكيد باننا سنكون على دراية بكافة الأمور الهامة التي يمكن تحديدها من خلال أعمال التدقيق. وبناءً عليه فإننا لا نبدي رأي تدقيق.

### الإستنتاج

استنادا إلى مراجعتنا، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يجعلنا نعتقد أن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة لم يتم إعدادها، من جميع النواحي المادية، وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي 34 "التقارير المالية المرحلية".

### تقرير عن المتطلبات القانونية والرقابية الأخرى

إضافة إلى ذلك واستناداً إلى مراجعتنا، فإن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة متفقة مع ما هو وارد في الدفاتر المحاسبية للشركة الأم. نرى أيضاً أنه حسبما نمى إليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إلى علمنا وجود أي مخالفات لأحكام قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما اللاحقة، خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 13 مارس 2019، على وجه قد يؤثر مادياً في نشاط المجموعة أو مركزها المالي المجمع.

نبين ايضاً أنه خلال مراجعتنا وحسبما نمى إليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إلى علمنا وجود أي مخالفات لأحكام القانون رقم 32 لسنة 1968، وتعديلاته اللاحقة، في شأن النقد وبنك الكويت المركزي وتنظيم المهنة المصرفية واللوائح المتعلقة به أو لأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن هيئة أسواق المال، ولائحته التنفيذية خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2019، على وجه قد يؤثر مادياً في نشاط المجموعة أو مركزها المالي المجمع.

بدر عبد الله الوزان

سجل مراقبي الحسابات رقم 62 فئة أ ديلويت وتوش - الوزان وشركاه

الكويت في 6 مايو 2019



### Deloitte & Touche Al-Wazzan & Co.

Ahmed Al-Jaber Street, Sharq Dar Al-Awadi Complex, Floors 7 & 9 P.O. Box 20174, Safat 13062 Kuwalt

Tel : +965 22408844, 22438060 Fax : +965 22408855, 22452080

www.deloitte.com

# Amwal International Investment Company K.S.C.P State of Kuwait

## Report on Review of Interim Condensed Consolidated Financial Information to the Board of Directors

### Introduction

We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position of Amwal International Investment Company K.S.C.P ("the Parent Company") and its subsidiaries ("the Group") as at 31 March 2019 and the related interim condensed consolidated statements of profit or loss, profit or loss and other comprehensive income, changes in equity and cash flows for the three-month period then ended. Management of the Parent Company is responsible for the preparation and presentation of this interim condensed consolidated financial information in accordance with International Accounting Standard 34 "Interim Financial Reporting". Our responsibility is to express a conclusion on this interim condensed consolidated financial information based on our review.

#### Scope of Review

We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagements 2410, "Review of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity". A review of interim financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion.

### Conclusion

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, in accordance with International Accounting Standard 34 "Interim Financial Reporting".

### Report on Other Legal and Regulatory Requirements

Furthermore, based on our review, the accompanying interim condensed consolidated financial information is in agreement with the books of account of the Parent Company. We further report that, to the best of our knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the Companies Law No. 1 of 2016 and its Executive Regulations, as amended, and of the Parent Company's Memorandum of Incorporation and Articles of Association, as amended, during the three-month period ended 31 March 2019 that might have had a material effect on the business of the Group or on its consolidated financial position.

We further report that, during the course of our review, to the best of our knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the provisions of Law No. 32 of 1968, as amended, concerning currency, the Central Bank of Kuwait and the organisation of banking business, and its related regulations, or of the provisions of Law No. 7 of 2010, concerning the Capital Markets Authority and its related regulations during the three-month period ended 31 March 2019 that might have had a material effect on the business of the Group or on its consolidated financial position.

Bader A. Al-Wazzan Licence No. 62A Deloitte & Touche Al-Wazzan & Co.

Kuwait 6 May 2019



## الافصاح عن المعلومات الجوهرية

2019/5/6	التاريخ:
شركة أموال الدولية للاستثمار (ش.م.ك.ع)	اسم الشركة المدرجة:
بالإشارة إلى الموضوع أعلاه والى احكام مادة 4-1-1 من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية)، نحيطكم علما بأن مجلس إدارة أموال قد اجتمع يوم الاثنين الموافق 6 مايو 2019 الساعة 3 بعد الظهر وقد تم اعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2019.	المعلومات الجوهرية:
لا يوجد	أثر المعلومات الجوهرية
	على المركز المالي للشركة:

ous

سيد أكبر بخاري الرئيس التنفيذي

K.S.C.P \*